
厄瓜多尔使馆认证（化妆品的代理协议）

产品名称 厄瓜多尔使馆认证（化妆品的代理协议）

公司名称 深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部

价格 10.00/份

规格参数

公司地址 深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B
栋1楼

联系电话  15913941040

产品详情

办理使馆加签需要注意的地方

(一)注意加盖正确的印章

需要认证的各种商业单据都应加盖各级出入境检验检疫局或各地贸促会的印章或办-
理相应的公正书或证明书。

(二)注意办-理使馆认证所需的时间。

不同的国家对办-理使馆认证的时间有不同的规定。阿根廷大使馆规定使馆认证的时间为10天，沙特为10
天等。同时，由于各国使馆往往是我国的假期和本国的假期都休息，因此，企业在申请办-
理使馆认证时要注意各使馆对认证时限的规定，尽可能提早办-理，以便顺利通关结汇。

(三)注意有些国家要求有些贸易单证的认证要同时办-理。

阿联酋、科威特、伊朗、伊拉克.约旦、叙利亚等国要求必须INV要与原产地证一起认证。除此之外，阿
联酋、沙特、约旦等国还要求对出口到该国的肉类商品必须同时认证4种单证：INV、产地证、检验检疫
证、屠宰证。阿联酋还要求肉鸡出口时需在检验检疫证上注明无病毒、无害、无流感。科威特还要求必
须要与原产地证及白色产地证(白色产地证是使用阿拉伯文的一种产地证)一起认证等。

(四)注意有些国家要求附加单据或文件。 

为广大出口企业便捷办-理驻华各国领事馆加签，让出口企业不用再花费珍贵的时间为使馆认证四处碰壁
，由专业的公司为您办-理一步到位，一站式服务为大家带来快速，方便，简洁，贴心的服务。

What should be paid attention to when handling the visa application



(1) pay attention to the correct seal

All kinds of commercial documents that need to be certified should be stamped with the seal of entry-exit inspection
and quarantine bureau at all levels or the corresponding letter of impartiality or certificate issued by ccpit.

(2) pay attention to the time required for the certification of the embassy.

Different countries have different regulations on the time of accreditation. The embassy of Argentina stipulates that the
time of embassy certification is 10 days, Saudi Arabia is 10 days and so on. At the same time, because the embassies of
various countries are often our country's holiday and the country's holiday rest, therefore, enterprises in the
application for the embassy certification to pay attention to the embassy of the certification time limit, as early as
possible to do - management, in order to smooth clearance of foreign exchange settlement.

(3) note that some countries require some trade documents to be certified at the same time.

The united Arab emirates, Kuwait, Iran, Iraq, Jordan, Syria and other countries require the INV to be certified
together with the certificate of origin. In addition, the united Arab emirates, Saudi Arabia, Jordan and other countries
also require the certification of four kinds of documents for meat products exported to the country: INV, certificate of
origin, inspection and quarantine certificate, slaughter certificate. The uae also requires poultry exports to be free of
viruses, harmless and influenza on the inspection and quarantine certificate. Kuwait also requires certification with
certificates of origin and white certificate of origin (a certificate of origin in Arabic).
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